
 

 

Verslag Algemene Vergadering Senioren Advies Raad Turnhout – 10 maart 2014 

Aanwezig 

Leen Broeckx(Licalab),Ria Verhoeven,Walter Janssen,Lia Dielis, Bernard Hagen,Rosette Broeckx,Maria 

Lauwers,Josée van Otten,Elvire Van Massenhoven,Josée Van den Borne,José Appels, Emma Peeters, Vera 

Geerts, Mieke Claessens,Cinne Jonghbloet,Loes Naegels,Diane Verdick,Rita Beyens,Frans Vanmechelen,Tania 

Huybrechts, Luc Swerts,Annie Leysen, Frans Donkers, Wim Gilis.  

Verontschuldigd: 

Leo Heyns,Patrick Lenaerts,Lou Luyts,Hilde Wouters, Leen Leestmans.  

Op uitnodiging: 

Leen Broeckx (Living Care Lab) 

Verslaggever: 

Tania Huybrechts, Wim Gilis 

 

1. Welkom 

De voorzitster verwelkomde de aanwezigen en gaf uitleg over de vervanging van Annelies Belmans (begeleidster 

SAR). Vanaf 1 april zal zij werkzaam zijn op een ander stadsbestuur. Tania Huybrechts wordt haar 

plaatsvervangster en zal zich vooral bezig houden met de meer beleidsgerichte projecten van de SAR. 

2. Goedkeuring verslag AV dd°20/01/2014. 

Wordt verschoven naar een later tijdstip in de vergadering.. 

3. Voorstelling Licalab. 

Omdat er op de vorige vergadering nog veel onduidelijkheid was over dit project nodigde de SAR Leen Broeckx 

nogmaals uit om wat dieper in te gaan op dit onderwerp. 

Omdat tegenwoordig de kloof tussen senioren en technologie te groot aan het worden is, probeert men door middel 

van een zorgproeftuin een brug te vormen tussen deze twee. 

Hiervoor schakelt men een aantal testgebruikers in zodat men naderhand de resultaten kan beoordelen. 

Momenteel ondersteund Licalab 3 projecten met name de thuisbezorging van medicamenten (+ boodschappen 

en/of eten) via B-post. De testperiode van dit project loopt tussen 03/2014 en 08/2015. 

Een tweede project draait de “troeven”, waarbij de inzet van vrijwilligers wordt beloond met gemeenschapsmunten 

die kunnen gebruikt worden bij bepaalde partners (vb.Warande,enz..) en het hartfonds. Licalab ondersteund dit 

project door het bekend maken van “troeven” via acties zoals het inburgeringstraject, huiswerkbegeleiding, 

onderhouden van de plantenbakken aan het WZC,enz… 

Het derde project zal rond mei/juni 2014 starten en richt zich op mensen met slikproblemen door diverse redenen. 

Het is de bedoeling om voor deze mensen een probleemloos, maar toch gevarieerd ontbijt te kunnen 

aanbieden.(Topshake) Er zullen 5 recepten worden uitgetest. 

Voor deze projecten worden testpersonen gezocht die via een vragenlijst (sociaal paspoort) en een huisbezoek 

worden geselecteerd. Het is duidelijk dat, door de aard van het project, men soms specifieke 

testpersonen nodig heeft terwijl er voor een ander project niet zo zeer op een ziektebeeld wordt 

gelet. Wel wordt de privacy van elke testpersoon verzekerd. 
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Leen Broeckx nodigde iedereen uit om langs te komen op de dag van de zorg op 16/03/2014 in het WZC de 

Wending waar Licalab, door middel van een stand, de projecten aan het publiek zal voorstellen. 

4. Project Schorvoort. 

Deze wijk, die in de jaren 60 ontwikkeld is, bevat ongeveer 25 % sociale woningen. 

Tegen 2030-2040 zou men graag, op de bebouwbare oppervlaktes die zich hier bevinden en die eigendom zijn van 

de Stad, het OCMW en de Ark, woningen bouwen om zo deze wijk te ontsluiten voor fietsers en voetgangers en ze 

tevens verkeersveilig te maken. De thema’s waarrond zal gewerkt worden zijn : natuur en groen (ruimer stadspark 

rond de Aa), het versterken van het sociaal weefsel (voetbal e.d….), de woonbehoeftes die dan gevraagd worden. 

En de toegankelijkheid en verkeersveiligheid (zowel voor voetgangers als voor fietsers). 

Dit is zeker geen project dat van vandaag op morgen kan gerealiseerd worden, maar is wel de moeite om het op 

de voet te volgen. 

Ook de veiligheid in de voetgangerstunnel (waarrond een van de aanwezigen een vraag had) zal herbekeken 

worden. 

Aan de hand van een powerpoint -presentatie konden de aanwezigen al een korte blik op de toekomst werpen. 

Natuurlijk is dit project afhankelijk van de financiële toestand waarin de Stad en haar partners zich op dat moment 

bevinden 

Om tot dit alles te komen kan er mogelijk in de toekomst een klankbordgroep worden opgericht waarop inwoners 

van de wijk terecht kunnen met hun vragen en bemerkingen. 

Binnen het OCMW bestaat het plan om, in de toekomst, een multifunctioneel centrum te bouwen op het 

Schorvoort. 

5. Kappen van bossen rond Klein Engeland. 

Door de vereniging Natuurpunt is een start gemaakt met het kappen van bomen om alzo tot een uitgebreider 

vennegebied te komen. (ongev. 500ha). Het betreft hier veelal Amerikaanse eiken die de groei van inlandse 

planten verhinderen. Men tracht  op deze manier terug het landschap te bekomen zoals het er uit zag in de 19° 

eeuw (veel heidegebied en weinig bos). 

Vanuit de SAR vroeg men wel om dit gebied toegankelijk te houden omdat er momenteel veel senioren komen 

wandelen. Men vreest ook dat door het kappen van de bomen er onvoldoende schaduwplaatsen zullen overblijven. 

De vertegenwoordiger van natuurpunt stelde dat er elke 2° zondag van de maand een geleide wandeling wordt 

gehouden door dit vennegebied waarvoor men slechts 5 euro dient te betalen (drankje inbegrepen). 

6. Goedkeuring verslag dd°20 januari 2014. 

Er waren geen opmerkingen en dus keurde de vergadering het verslag goed. 

7. Evaluatie toelichting B post en Licalab. 

De leden van de SAR vonden het een interessante uiteenzetting en konden zich vinden in de manier van werken 

van deze organisaties. 

De uiteenzettingen van vertegenwoordigers van verschillende verenigingen is volgens de leden van de SAR een 

goede manier om aan informatie te komen en mag naar de toekomst toe verder gebruikt worden. 

In dit kader zal er aan de Heer L.Op de Beeck (voorzitter OCMW) gevraagd worden om op de  volgende Algemene 

Vergadering een toelichting te geven over de ontwikkeling van het Schorvoort. 
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8. Nieuws vanuit de verenigingen. 

Men vroeg vanuit de SAR hoe iemand van 87 jaar, niet mobiel, nog boeken kan uitlenen van de bibliotheek ? Zou 

dit eventueel ook via B Post kunnen ? Of via vrijwilligers ? Mensen van die leeftijd beschikken meestal niet over 

internet en aangezien de website van de bibliotheek niet gebruiksvriendelijk is (volgens de mening van bepaalde 

leden) zal er een brief gestuurd worden aan de bibliotheek om dit probleem aan te kaarten. 

9. Varia. 

Verslag van de projectgroepen : 

1.Matinees 

- Er zal een lijst worden gemaakt met de Turnhoutse verenigingen waarna hen de vraag zal gesteld worden welke 

onder hen namiddagactiviteiten voorzien voor senioren. Dit kan door 2 vragen te stellen: 

Hebben jullie activiteiten? Zo ja : welke? 

Zo neen: waarom niet ? 

Er zal ook een mogelijkheid worden gegeven om deze vragen online te beantwoorden op de site van Stad 

Turnhout. Daarna zal hen eveneens gevraagd worden om rond dit thema rond de tafel te zitten en mogelijkheden 

uit te werken. 

2.Mobiliteit 

De leden van deze projectgroep zullen de routes van lijn 1 en 2 nader bekijken en de problemen van 

toegankelijkheid oplijsten. Dit zal vooral rond de opstapplaatsen het geval zijn. 

Men zei dat er meer rustbanken geplaatst waren en dat er meer moeite gedaan wordt om Turnhout proper te 

houden en dat dit wel eens het resultaat kon zijn van het schrijven da t de SAR aan het College heeft gericht. 

Voor de knoppenwinkel is er nieuw propagandamateriaal voorzien (kaartjes). Mogelijk kunnen deze ook verspreid 

worden op de cultuurmarkt om deze activiteit nog eens in het licht te zetten. 

 

Hierna sloot de voorzitster de vergadering. 

 

Volgende Algemene vergadering : 28 april 2014 om 13.45 uur in zaal de Patriot (OCMW). 

 


